

PRIVACY NOTICE

Protecting your privacy and personal data is important to ArcelorMittal. We have adopted global data-protection procedures (including *Binding Corporate Rules*) that provide a consistent global standard across our group. These procedures ensure that personal data transferred globally receives a level of protection equivalent to that required under EU law. We also monitor and adapt to evolving data-protection requirements, including guidance issued by the European Data Protection Board (EDPB).

This Privacy Policy explains how we collect and use personal data via this website. Some forms or applications on this site may include additional statements or separate privacy policies – please refer to the relevant form or application for details.

1. Personal Data

In most cases, visitors are **not required to provide personal data** simply to use this website. No personally identifiable information (such as your name, address, or email) is automatically collected just by browsing.

However, certain website features, forms, or surveys may ask for information such as:

- Name and contact details (email, postal address),
- Professional information,
- Preferences or other profile information.

You may choose how much information you provide. Some information may be required to participate in certain activities. If you submit a request through this site, you agree that the information may be used to respond to your request and, where appropriate, to send you information about ArcelorMittal that may be of interest. Your personal data may be shared with ArcelorMittal group entities worldwide to handle your request.

You may exercise your data protection rights (access, correction, withdrawal of consent, etc.) via the following forms:

- For individuals **not** former employees of ArcelorMittal: [Privacy Web Form](#)
- For former employees: [Privacy Web Form](#)

Where required, we will carry out Data Protection Impact Assessments (DPIAs) for certain types of processing, including where advanced technologies may be used.

ArcelorMittal may disclose personal data when required by law or when we have a good-faith belief that such disclosure is necessary to identify, contact, or take legal action against someone who may be causing harm, interfering with our rights or property, other users, or any individual.

We do not sell or lease personal data to third parties outside the ArcelorMittal Group. We may share personal data with trusted service providers who perform services on our behalf, and such providers are

contractually required to use the data only for ArcelorMittal purposes and under our instructions.

2. Technical Data and Log Files

ArcelorMittal stores technical data about each visit in web-server log files. This may include:

- IP address (in most cases, not linked to an identifiable individual)
- Internet service provider
- operating system and browser type
- date, time and duration of visit
- pages viewed
- amount of data transferred

This information is analysed to improve website performance and compile statistics. We do not generate individual visitor profiles, and user anonymity is preserved. Log files are deleted periodically once analysed. Data is not transferred to third parties.

3. Cookies and Website Analytics

This website uses cookies and similar technologies to:

- ensure proper functioning of the site
- improve user experience and website performance
- analyse aggregated website usage trends

Cookies used on this site do not transfer personal information to any other party for their own use and are used only for ArcelorMittal purposes.

Where legally required, visitors are asked for consent before non-essential cookies are set. Please note that disabling certain cookies may affect site functionality or performance.

Cookie settings can be adjusted at any time via the cookie banner or browser preferences.

Cookie and log data are never used to identify individual users or to create personal profiles.

4. Use of AI & Automated Processing

We may explore or implement automated tools and artificial intelligence ("AI") technologies to support certain website features or internal processes. If used, such tools may assist us with:

- improving website performance,
- enhancing security and detecting technical issues,
- responding more efficiently to general inquiries
- supporting analysis of aggregated usage trends.

Any use of AI or automated processing will comply with applicable data-protection laws, and meaningful human oversight will be maintained.

Currently, we do **not** rely on automated decision-making that produces legal or similarly significant effects for users.

If automated decision-making or profiling as defined under Article 22 GDPR is introduced in the future, users will be informed, and appropriate safeguards will be implemented.

We will continue to align with evolving regulatory guidance on AI and automated processing issued by European authorities.

5. International Data Transfers

Personal data may be transferred to and processed in countries outside the European Economic Area (EEA). Such transfers will only occur where appropriate safeguards are in place, such as our Binding Corporate Rules, Standard Contractual Clauses, or adequacy decisions.

We apply the latest regulatory guidance regarding access requests from public authorities in third countries.

6. Security

We take reasonable technical and organisational measures to protect personal data from loss, misuse, and unauthorised access. However, no internet transmission or storage system can be guaranteed fully secure. We therefore cannot guarantee the security of information transmitted to us.

7. Changes to this Policy

We may update this policy from time to time to reflect changes in law, technology, or our practices. The latest version will always be available on this site.

8. Contact

For questions about this policy or your personal data rights, please contact: DataProtection@arcelormittal.com

Or write to us at the address listed in the site imprint.

9. Governing Law

This Privacy Policy and any dispute arising from it are governed by the laws of the Grand-Duchy of Luxembourg. The courts of Luxembourg shall have exclusive jurisdiction.

Translation into French - below

POLITIQUE DE CONFIDENTIALITE

Au sein d'ArcelorMittal, la protection de votre vie privée et de vos données personnelles est une priorité. Nous appliquons des procédures de protection des données à l'échelle mondiale (y compris des Règles d'Entreprise Contraignantes (*Binding Corporate Rules*)), afin de garantir un niveau de sécurité uniforme au sein de notre groupe et conforme aux exigences de l'Union Européenne. Nous restons également attentifs à l'évolution des réglementations et des recommandations des autorités européennes notamment celles publiées par le Comité européen de la protection des données (CEPD).

La présente politique de confidentialité explique comment nous collectons et utilisons vos données personnelles via ce site web. Certains formulaires ou applications présents sur ce site peuvent être soumis à des mentions spécifiques supplémentaires ou à des politiques de confidentialité distinctes – veuillez consulter le formulaire ou l'application concerné(e) pour plus de détails.

1. Collecte et utilisation des données personnelles

En règle générale, vous pouvez naviguer sur ce site **sans avoir à fournir d'informations personnelles**. Aucune donnée permettant de vous identifier (comme votre nom, votre adresse ou votre courriel) n'est automatiquement collectée du simple fait de naviguer sur le site.

Cependant, certaines fonctionnalités (formulaires, enquêtes, sondages, etc.) peuvent vous demander des informations telles que :

- Votre nom et vos coordonnées (courriel, adresse postale),
- Des informations professionnelles,
- Vos préférences ou d'autres informations de profil.

Vous êtes libre de choisir les informations que vous souhaitez partager. Certaines données peuvent toutefois être nécessaires pour accéder à certains services ou participer à des activités spécifiques. Si vous faites une demande via ce site, vos informations seront utilisées pour y répondre et, si besoin, pour vous envoyer des informations susceptibles de vous intéresser concernant ArcelorMittal. Vos données pourront être partagées avec d'autres entités du groupe ArcelorMittal dans le monde, uniquement pour traiter votre demande.

Vous pouvez exercer vos droits (accès, rectification, retrait de votre consentement, etc.) via les formulaires suivants :

- Pour les personnes n'ayant **jamais été employées par ArcelorMittal**: [Formulaire politique de confidentialité](#)
- Pour les anciens salariés : [Formulaire politique de confidentialité](#)

Lorsque cela est nécessaire, des analyses d'impact relatives à la protection des données (AIPD) sont réalisées pour les activités de traitement présentant un risque élevé.

ArcelorMittal peut être amené à divulguer des données personnelles si la loi l'exige ou si cela s'avère nécessaire pour protéger ses droits, ses utilisateurs ou toute autre personne.

Nous ne vendons ni ne louons vos données à des tiers extérieurs au groupe ArcelorMittal. Nous pouvons toutefois faire appel à des prestataires de confiance, qui n'utiliseront vos données que pour notre compte et selon nos instructions.

2. Données techniques et fichiers journaux

Lors de chaque visite, certaines données techniques sont enregistrées dans les journaux du serveur :

- adresse IP (généralement non liée à une personne identifiable),
- fournisseur d'accès à Internet,
- système d'exploitation et navigateur,
- date, heure et durée de la visite,
- pages consultées,
- volume de données transférées.

Ces informations servent uniquement à améliorer le fonctionnement du site et à établir des statistiques. Nous ne créons pas de profils individuels et l'anonymat des visiteurs est préservé. Les journaux sont supprimés régulièrement après analyse et ne sont jamais transmis à des tiers.

3. Cookies et analyse du site

Ce site utilise des cookies et des technologies similaires pour :

- assurer son bon fonctionnement,
- mémoriser vos préférences et améliorer les performances du site
- analyser les tendances d'utilisation de manière globale

Les cookies utilisés ne transmettent aucune information personnelle à des tiers et servent uniquement aux besoins d'ArcelorMittal.

Lorsque la loi l'exige, le consentement des visiteurs est demandé avant l'installation de cookies non essentiels. Attention, le refus de certains cookies peut limiter certaines fonctionnalités du site.

Les paramètres des cookies peuvent être modifiés à tout moment via la bannière de cookies ou via les paramètres de votre navigateur.

Les données issues des cookies et des journaux ne servent jamais à identifier les utilisateurs ni à créer des profils individuels.

4. Utilisation de l'IA et des traitements automatisés

Nous pouvons envisager ou mettre en œuvre des outils automatisés et des technologies d'intelligence artificielle (« IA ») pour soutenir certaines fonctionnalités du site web ou certains processus internes. Le cas échéant, ces outils peuvent nous aider à :

- améliorer les performances du site,
- renforcer la sécurité et détecter les problèmes techniques,
- répondre plus efficacement à vos demandes,
- analyser les tendances d'utilisation de manière globale.

Toute utilisation de l'IA ou de traitements automatisés respecte la législation en vigueur et reste sous supervision humaine.

À ce jour, **nous ne recourons pas** à une prise de décision automatisée produisant des effets juridiques ou des effets significatifs similaires pour les utilisateurs.

Si une prise de décision automatisée ou un profilage, tels que définis à l'article 22 du RGPD, devait être introduit à l'avenir, les utilisateurs en seraient informés et des garanties appropriées seraient mises en place.

Nous continuerons à nous aligner sur l'évolution des orientations réglementaires européennes concernant l'IA et les traitements automatisés.

5. Transferts internationaux de données

Vos données personnelles peuvent être transférées et traitées en dehors de l'Espace économique européen (EEE), mais uniquement si des garanties adéquates sont assurées (règles d'entreprise contraignantes, clauses contractuelles types, décisions d'adéquation, etc.).

Nous appliquons les recommandations les plus récentes concernant les demandes d'accès émanant d'autorités publiques de pays tiers.

6. Sécurité

Nous mettons en œuvre des mesures techniques et organisationnelles pour protéger vos données contre la perte, l'utilisation abusive ou l'accès non autorisé. Toutefois, aucune transmission ou stockage sur Internet n'est totalement sécurisé, et nous ne pouvons garantir la sécurité absolue des informations transmises.

7. Modifications de la politique

Cette politique peut être mise à jour pour refléter les évolutions légales, technologiques ou de nos pratiques. La version la plus récente sera toujours disponible sur ce site.

8. Contact

Pour toute question sur cette politique ou sur vos droits relatifs à vos données personnelles, vous pouvez nous contacter par courriel : dataprotection@arcelormittal.com

Ou par courrier à l'adresse indiquée dans les mentions légales du site.

9. Droit applicable

Cette politique de confidentialité est régie par le droit du Grand-Duché de Luxembourg. Les tribunaux luxembourgeois sont seuls compétents en cas de litige.